
[17:00:11] <Gosc_6935> Witam Serdecznie pana Krzysztofa 
[17:00:50] <Tomasz> Godzina 17:00, zaczynamy czat. Jeśli macie jakieś pytania - można już
zadawać. Mamy też przesłane kilkanaście pytań, zadamy je w trakcie.
[17:01:12] <+KrzysztofWisniowski> Witam wszystkich na czacie. Zapraszam do dyskusji.
[17:01:19] Gosc_2747 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:01:19] <drJekyll> witam
[17:01:20] <Pretender> Pierwszym z zada� jakie chce Pan realizowa� jest bezpiecze�stwo.
[17:01:21] <Pretender> Co konkretnego si� kryje pod tym s�owem?
[17:01:23] <@Moderator> Czat to rozmowa na żywo, dlatego miło nam Gosc_2747, że Cię tutaj
gościmy. Zapraszamy do rozmowy. Gdyby Ci nikt nie odpisywał -- odczekaj parę minut. Nie każdy
patrzy na czata bez przerwy, aby błyskawicznie odpisywać.
[17:01:31] Gosc_8685 [~chat@hidden-62ffcd96.adsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:01:39] <drJekyll> moze by tak wylaczyc bota?
[17:01:42] <@Moderator> Jeżeli tu już jesteś, Gosc_8685, to witaj i rozmawiaj. Jak Ci się nei
spieszy to zostań tu dłużej.
[17:01:48] Gosc_3005 [~chat@hidden-83ba60c7.adsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:01:50] <@Moderator> Witaj Gosc_3005! Co Cię sprowadza?
[17:01:57] <@LukaszJeska> Teraz Pan Krzysztof odpowiada na pytanie Pretender
[17:02:05] Gosc_2747 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] has quit IRC: Connection closed
[17:02:52] <+KrzysztofWisniowski> Bezpieczeństwo rozumiem jako nieodzowny element
naszej codzienności. Z bezpieczeństwem mamy do czynienia na codzień, ale myślę tu o
bezpieczeństwie zewnętrznym przede wszystkim. Z konkretnych spraw uważam, że jest
konieczność zlokalizowania posterunku policji na terenie Gminy Babice.
[17:03:46] <Pretender> kiedy� by� taki posterunek .. niestety go zlikwidowano, kto zap�aci za to
"wskrzeszenie" ? KPP w Chrzanowie si� do�o�y ?
[17:03:47] <+KrzysztofWisniowski> Prasa donosiła o szeregu włamań w sąsiednich
miejscowościach. Ale bezpieczeństwo to też bezpieczeństwo pracy, zatrudnienia,
bezpieczeństwo na drogach. A więc przykładanie należytej uwagi i starań do tego aby drogi
miały należyty wygląd, czyli były bezpieczne (w sensie wyrenontowane). 
[17:04:27] <+KrzysztofWisniowski> I tam gdzie jest konieczność miały też swoje pobocza. W
aspekcie bezpieczeństwa możemy też mówić o bezpieczeństwie naszych dzieci, nie tylko tych
dorastających, ale też najmłodszych. 
[17:05:08] <Gosc_6935> Czy gmine bedzie stac na owy posterunek ? 
[17:05:26] <+KrzysztofWisniowski> Pretender, ja znam realia i zdaje sobie sprawę, że to
wymaga nakładów finansowych. Myślę, że należało by tu jakieś pieniądze znaleźć na ten cel. 
[17:05:37] <Gosc_6935> Czy uważa pan że liczba patrolii z Alwerni jest zbyt mała ?
[17:05:44] Gosc_5409 [~chat@hidden-b95b5869.jmdi.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:05:47] <@Moderator> drJekyll wita Cię Gosc_5409 na czacie serwisu chrzanowski24.pl!
[17:06:22] <+KrzysztofWisniowski> Gosc_6935, nie chodzi o budowę posterunku. Można
wykorzystać już budynki istniejące. Z tym, że ja myślałem raczej o posterunku nie na stałę.
Takim, w którym byłby wykorzystany tzw efekt zaskoczenia ewentualnych złoczyńców. 
[17:06:55] <+KrzysztofWisniowski> Gosc_6935, Tak. Nie podejmowałbym tematu, gdybym
uważał, że jest w tym względzie w porządku. 
[17:07:22] <+KrzysztofWisniowski> Zagrożenie występuje zwłaszcza w weekendy. 
[17:07:41] <@LukaszJeska> Pytanie nadesłane: Dlaczego postanowił pan kandydować? Co pana
do tego skłoniło?
[17:08:01] <Gosc_6935> Według statystyk gmina Babice jest jedna z najbezbpieczniejszych w
okolicy
[17:08:10] <+KrzysztofWisniowski> Uważam, że miejscowość z której pochodzę, jako
największa w gminie nie może zostać po prostu na łasce wójta z gminy innej miejscowości. 
[17:08:31] Gosc_6752 [~chat@hidden-c51040d8.victor.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:08:36] <@Moderator> Gosc_6752 -- drJekyll i LukaszJeska witają Cie i zapraszają do



rozmowy. Czym się interesujesz? Napisz coś o sobie, lub dołącz do dyskusji.
[17:08:38] <+KrzysztofWisniowski> Jako największa miejscowość, co za tym idzie mamy
największe potrzeby. A jak do tej pory było to odwrotnie proporcjonalne do potrzeb. 
[17:09:10] <@LukaszJeska> Teraz Pan Krzysztof odpowiada na pytanie Gosc_6935
[17:09:56] <+KrzysztofWisniowski> Gosc_6935. Nie ma przestępstw dużego kalibru i pewnie
tego ta statystyka dotyczy. Ale to nie znaczy, że możemy być obojętni na to co może się w
każdej chwili zdarzyć. 
[17:10:23] <+KrzysztofWisniowski> Tymbardziej, że wcześniej przytaczałem zdarzenie jakie
miały miejsce w Płazie i w Żarkach, gdzie kilkanaście domów jednej nocy zostało okradzione. 
[17:10:37] <Gosc_6935> Statystyka dotyczyła pobic,włamań,kradziezy - zrodlo - gazeta- przelom
[17:10:55] Gosc_8685 [~chat@hidden-62ffcd96.adsl.tpnet.pl] has quit IRC: Connection closed
[17:11:04] <@LukaszJeska> Pytanie nadesłane: Czy obecny Wójt jest dobrym gospodarzem Babic?
Co zrobi Pan lepiej od niego?
[17:12:11] <+KrzysztofWisniowski> Trudno oceniać dokonania człowieka, który 4 lata pełni
tą funkcj ę, ale patrząc z perspektywy, że moje jako mieszkańca Zagórza można było zrobić
zdecydowanie więcej, czy zainwestować. 
[17:13:02] <Pretender> Zarzucal  Pan swoim kontrkandydatom czlonkostwo partyjne. Co zlego
widzi p. w przynaleznosci do partii politycznej?
[17:13:35] <+KrzysztofWisniowski> Mam tu na myśli niezrealizowane od kilku lat, a
powtarzane na każdym zebraniu wiejskim np odwodnienie ulicy Wiklinowej, Okrąglickiej,
nowa nawierznia na ulicy Żabnik, unormowanie ścieków w tzw "krzykopie". 
[17:14:26] <+KrzysztofWisniowski> Jak również niezabezpieczanie interesów młodych,
którzy w Zagórzu nie mają miejsca spotkań, klubu, ani chociażby pomieszczenia.
[17:15:28] Gosc_4253 [~chat@hidden-38f24ed1.trzebinia.msk.pl] dołączył do
#chrzanowski24.pl
[17:15:41] <+KrzysztofWisniowski> Ponadto na terenie Zagórza nie realizuje się nic z
zapisów wieloletniego programu inwestycyjnego, który zakłada, że gmina Babice ma być
gminą weekendowo turystyczną.
[17:16:19] Gosc_4253 [~chat@hidden-38f24ed1.trzebinia.msk.pl] has quit IRC: Connection closed
[17:16:29] <+KrzysztofWisniowski> Stworzono jak mniemam w tym celu aż dwie witryny
internetowe, ale w żadnej z nich nie ma ani słowa o Zagórzu. 
[17:17:01] <@LukaszJeska> Teraz Pan Krzysztof odpowiada na pytanie Pretendera odnośnie
przynależności do partii
[17:17:01] <@Annihilator> Co z drogą nr 780, doczeka się ona kiedyś remontu?
[17:17:05] Gosc_6967 [~chat@hidden-c773efd8.net.stream.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:17:35] <@Annihilator> (Patelskiego)
[17:17:51] <+KrzysztofWisniowski> Nie mam nic do partii politycznych. Jednak mam
zastrzeżenia co do sposobu ich finansowania, czyli z budżetu państwa. A jeśli z budżetu to z
kieszeni każdego z nas. 
[17:19:12] <+KrzysztofWisniowski> Kandydaci partyjni po ewentualnej wygranej muszą
również realizować polecenia partyjnej góry i potrzeby mieszkańców schodzą na plan dalszy.
W kampanii również kandydaci partyjni maj ą przewagę nad niezależnymi ponieważ
otrzymuj ą dotację już od najniższego szczebla. 
[17:19:52] <Gosc_6935> Od pewnego czasu mieszkańcy Zagórza są mocno podzieleni: Dom
Kultury czy boisko wielofunkcyjne - jaki ma pan pomysl na rozwiazanie owego problemu.
[17:20:09] <@LukaszJeska> Teraz Pan Krzysztof odpowiada na pytanie Annihilatora (droga 780)
[17:20:55] <@Annihilator> LukaszJeska, wiem :P
[17:21:26] <+KrzysztofWisniowski> 780 to droja wojewódzka, czyli leży tak jakby poza
jurysdykcj ą gminną. W celu poprawy bezpieczeństwa mieszkańców gminy możemy
zrealizować to zadanie jedynie ze wsparciem urzędu marszałkowskiego, jeżeli oni będą
widzieli taką potrzebę. 
[17:21:48] <@LukaszJeska> Teraz Pan Krzysztof odpowiada na pytanie Gosc_6935 



[17:22:30] Gosc_5445 [~chat@0315F3.CD147B.7F5936.DA582C] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:22:49] <@Annihilator> LukaszJeska, zmieniaj trochę formę. ,,Teraz Pan Krzysztof'' wieje nudą
co pytanie, trochę inwencji :P
[17:23:25] <+KrzysztofWisniowski> Po pierwsze problem jest stworzony sztucznie. Tak na
prawdę jakiej ś grupie ludzi zależy na tym, żeby był wokół tej sprawy zamęt. Po drugie wójt
nie musi się spieszyć z realizacją tej inwestycji ponieważ wywołuje ona takie kontrowersje. I
zawsze może stwierdzić, że nie wie czy ma to realizować czy nie. 
[17:23:31] Gosc_6967 [~chat@hidden-c773efd8.net.stream.pl] has quit IRC: Connection closed
[17:23:33] <Gosc_5445> Witam, chciałbym zapytać, czy zamierza Pan zrobić coś dla rowerzystów
i osób aktywnie spędzających wolny czas?
[17:24:36] <+KrzysztofWisniowski> Osobiście uważam, że jak najbardziej jest koniecznością
aby była stołówka w szkole podstawowej,  gdzie niedługo przyjdą sześciolatki a właściwy ich
rozwój leży w interesie nas wszystkich. 
[17:24:56] Gosc_6935 [~chat@hidden-0024f9b4.ghnet.pl] has quit IRC: Connection closed
[17:25:09] Gosc_7853 [~chat@hidden-c773efd8.net.stream.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:25:17] Gosc_5296 [~chat@hidden-0024f9b4.ghnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:25:19] <+KrzysztofWisniowski> Jak nie wiadomo o co chodzi, to chodzi o pieniądze - jak
mówi stare porzekadło. 
[17:25:51] <@LukaszJeska> Teraz pytanie od Gosc_5445 o przyciąganiu turystów
[17:26:37] Gosc_7853 [~chat@hidden-c773efd8.net.stream.pl] has quit IRC: Connection closed
[17:26:47] <+KrzysztofWisniowski> Oczywiście, nawet 2 lata temu aplikowaliśmy jako
Stowarzyszenie Przyjaciół Zagórza o środki na cel ścieżka rowerowa wokół Zagórza wraz z
miejscami biwakowymi. Niestety nasz projekt nie uzyskał akceptacji, ale w dalszym ciągu
myślę o realizacji tego pomysłu. 
[17:27:29] <@Annihilator> KrzysztofWisniowski, wie Pan, że tłumaczenie się Urzędem
Marszałkowskim to nie jest rozwiązanie. Ewentualny wójt mogłby się bardziej starać walczyć o
interesy swoich mieszkańców, a takim interesem jest ta droga, zwłaszcza na odcinku do ronda
[17:27:32] <+KrzysztofWisniowski> Można by ją połączyć ze zrealizowaną już ścieżką
Greenways.
[17:28:14] <Gosc_5445> Super, dziękuję bardzo za odpowiedź !
[17:28:41] Gosc_9142 [~chat@0315F3.CD147B.7F5936.DA582C] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:29:15] <+KrzysztofWisniowski> Annihilator, Tak, to bardzo ważny odcinek, ale mam
również świadomość olbrzymiego zadłużenia gminy. I na dzień dzisiejszy nie mogę stwierdzić,
że taką kwotę uda się znaleźć aby wykonać tę inwestycję. Bardzo bym chciał.
[17:30:34] <+KrzysztofWisniowski> Dodaje w tym momencie realizację tej inwestycji do
swoich zadań priorytetowych. 
[17:30:39] <@LukaszJeska> pytanie nadesłane powiązane z remontem dróg: Wyremontowana
droga przebiegająca przez Babice to istna tragedia! Kto to widział, żeby  były w niej takie wyrwy
na studzienki i nikt z nimi tyle czasu nic nie robił. Reagowałby  Pan szybciej na takie fakty?
[17:31:10] <Pretender> Postuluje Pan o zakonczenie rywalizacji pomiedzy solectwami. Czy taka
rywalizacja to stan niepozadany ?
[17:31:10] <@Annihilator> Tak, bo ta droga jest tam taka nie od dziś
[17:31:58] <@Annihilator> Pal licho raz samochodem, ale rower MTB może tam mieć wyzwanie
na ubytkach w jezdni, bo tam ze znajomymi czasem jeździmy na Andrychów
[17:32:27] <+KrzysztofWisniowski> O tak, sam się nad tym zastanawiałem jadąc tamtędy. To
wymaga szybkiej naprawy, ale pytanie dlaczego taki stan istnieje trzeba skierować do
obecnego wójta - pana Warchoła. Ja mogę jedynie stwierdzć, że zrobię wszystko aby tą
nawierzchnię doprowadzić do stanu używalności, czyli zgodnego ze standardami. 
[17:33:21] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na pytanie Pretendera
[17:33:43] Gosc_9142 [~chat@0315F3.CD147B.7F5936.DA582C] has quit IRC: EOF from client
[17:34:47] <+KrzysztofWisniowski> W obecnej formie tak, ponieważ jedni zarzucają drugim,
że mają więcej, że więcej korzystają z budżetu gminnego. Moim pomysłem aby ten stan



zmienić jest uczestnictwo przedstawicieli sołectw na zebraniach wiejskich w innych
miejscowościach. 
[17:35:59] <+KrzysztofWisniowski> Uczestniczenie na żywo i zaznajamianie się z problemem
innych może a właściwie powinno zaowocować empatycznym podejściem do spraw
problematycznych w innych miejscowościach. 
[17:36:11] Gosc_3593 [~chat@0315F3.CD147B.7F5936.DA582C] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:36:23] Gosc_5445 [~chat@0315F3.CD147B.7F5936.DA582C] has quit IRC: Connection
closed
[17:36:34] <+KrzysztofWisniowski> Chciałbym także aby radni byli częściej do dyspozycji
mieszkańców i pełnili dyżury. 
[17:36:41] <+KrzysztofWisniowski> Nawet ci z innych miejscowości.
[17:36:57] <@LukaszJeska> Pytanie przesłane drogą mailową: Internet dla wszytkich? Czy
wzorem Trzebini wprowadziłby pan możliwość dostępu do globalnej sieci najuboższym rodzinom z
gminy? Czy może warto postawić na darmowy internet dla wszystkich?
[17:39:51] <+KrzysztofWisniowski> Jeżelibyśmy dali internet darmowy dla wszystkich to
zbankrutowały by te wszystkie sieci. A tak na poważnie to problem nie jest mi znany - pewnie
są, ale ja nie znam rodzin, które borykają się z tym problemem i nie mają pieniędzy na dostęp
do internetu. Uważam, że w dzisiejszym zglobalizowanym świecie dostęp do internetu jest
koniecznością.
[17:40:09] <+KrzysztofWisniowski> Oczekuje zatem na zgłoszenie się osób, które w tej
materii potrzebują pomocy. 
[17:40:16] <@LukaszJeska> Pytanie nadesłane: Co sądzi pan o stronie Babic
www.YourajskieOkolice.pl jako wizytówce Babic - to bubel jakich mało. Kto w ogóle trafi na ten
adres?
[17:40:58] <Gosc_5296> dop.Samo logo kosztowało 20tys zł ;/
[17:42:06] <+KrzysztofWisniowski> To dziecko obecnego wójta, z tego co wiem, nie mało też
kosztowało (17 tys zł). Już wcześniej mówiłem, że dla mnie to marnotrawienie pieniędzy. Tym
bardziej, że nie promuje ona gminy jako całości ale wybrane miejscowości (Babice, Mętków).
[17:42:30] <@LukaszJeska> Kolejne przesłane pytanie: Panie Krzysztofie, czy słyszał Pan plotkę,
że ludzie się Pana boją?
[17:43:16] Gosc_8378 [~chat@0315F3.CD147B.7F5936.DA582C] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:43:20] <+KrzysztofWisniowski> A to ciekawe - nie słyszałem, ale myślę, że boją się ci
którzy mnie nie znają. Przy bliższym kontakcie zyskuję. 
[17:43:28] <Pretender> jakby zostal Pan wybrany na wojta ... 1 Pana decyzja jaka bedzie i dlaczego
?
[17:43:35] <Gosc_3593> bardzo zainteresowała mnie także Pana inicjatywa odnośnie
zagospodarowania przestrzeni pod 'Skałką" w Zagórzu. Miejsca to miało być miejsce spotkań i
relaksu a stało się śmietniskiem i "meliną" . Czym ma Pan zamiar jakoś interweniować w tego typu
sytuacjach zachęcając Moderator łodzież do innego typu rozrywek, zajęć jeśli tak to w jakich i w
jakim wymiarze?
[17:44:32] <Gosc_5409> Panie Krzysztofie, Moderator ¿e warto rozwazyc Pana pomysl z parkiem
linowym i sciezkami rowerowymi, zeby przyciagnac turystow?
[17:44:43] <+KrzysztofWisniowski> Pretender, pierwsza moja decyzja to jest dokładne
zapoznanie się z finansami gminy - tzn ustalić gdzie możemy szukać jeszcze oszczędności w
celu pozbycia się tego gigatycznego zadłużenia.
[17:44:55] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź dla Gosc_3593
[17:45:53] Gosc_3593 [~chat@0315F3.CD147B.7F5936.DA582C] has quit IRC: Connection
closed
[17:45:56] Gosc_4903 [~chat@hidden-6a91bd58.adsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:46:32] Gosc_3593 [~chat@0315F3.CD147B.7F5936.DA582C] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:47:15] Gosc_4903 [~chat@hidden-6a91bd58.adsl.tpnet.pl] has quit IRC: Connection closed
[17:47:24] <+KrzysztofWisniowski> To ciekawe miejsce, ja osobiście wiele sobie po nim



obiecuje. Myślę, że może być tak jakby kulminacyjnym punktem miejscowości - wizytówką.
Mam plan stworzenia tam parku linowego oraz zbudowania miejsca biwakowego. Rok temu
zajęliśmy się tym miejscem. Został postawiony wiklinowy parasol, zbudowany kominek (grill),
postawiono ławeczki.
[17:48:37] <+KrzysztofWisniowski> Cóż z tego, kiedy niesforna młodzież podejrzewam chcąc
się wyżyć wszystko niszczy. Na to nie mam recepty. Musimy razem dbać o swoje dobra, ale
jeśli zostanie w tym miejscu zainwestowane więcej pieniędzy pojawią się tam również kamery
w wiadomym celu. 
[17:48:49] <Gosc_3593> Plany są szczytne lecz parasola juz nie ma gdyż został zniszczony a
miejsce świeci wkoło masą szkoła i śmieci
[17:49:20] <@LukaszJeska> Teraz Pan Krzysztof odpowiada na pytanie Gosc_5409
[17:49:49] <+KrzysztofWisniowski> To nie są wszytkie moje pomysły na ożywienie turystyki,
chciałbym również aby powstał basen letni (niekryty).
[17:50:38] <+KrzysztofWisniowski> Myślę, że warto w to inwestować bo jak mówiłem
wcześniej eksperci po długiej i wnikliwej analizie zakawalifikowali gmin ę Babice do gmin
weekendowo turystycznych. 
[17:51:30] <+KrzysztofWisniowski> I musimy tworzyć atrakcje turystyczne. Potem
odpowiednio je promować, a wtedy turyści sami się pojawią.
[17:51:31] <Gosc_5296> Dla mnie pomysł z parkiem linowy jest absurdalny- w Zagórzu nie
byłoby dla niego popytu, + kamery - nie przesadzajmy. Trafniejszym pomysłem jest postawienie
owego parku na zboczu zamku lipowieckiego , gdzie zjezdzaja turysci , ktory naprawde bylby
wstanie zarobic jakis grosz - ale nie w Zagorzu - 
[17:51:44] <Gosc_3593> a jakie jest Pana zdanie odnośnie kanalizacji Zagórza czy jest to priorytet
na przyszły rok?
[17:52:48] Gosc_4858 [~chat@hidden-3792988a.broker.com.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[17:53:02] Gosc_4858 [~chat@hidden-3792988a.broker.com.pl] has quit IRC: Connection closed
[17:53:51] <+KrzysztofWisniowski> Pomysł nie jest pozbawiony sensu - oczywiście
rozważymy to. Bo priorytetem jest aby park linowy ściągał turystów i służył jak najwi ększej
ilości osób. Nawet dla mnie jest oczywiste, że póki co zdecydowanie więcej osób odwiedza
Lipowiec niż Zagórze. 
[17:54:09] <+KrzysztofWisniowski> Co w przyszłości może się zmienić.
[17:54:22] <@LukaszJeska> teraz pytanie od Gosc_3593 na temat kanalizacji
[17:56:21] <+KrzysztofWisniowski> Temat kanalizacji Zagórza jest poruszany od 10 lat.
Kolejni wójtowie spychali go jednak na plan dalszy. To, że Zagórze miało być skanalizowane
w stronę Chrzanowa było jak to się mówi "mydleniem oczu" mieszkańcom. Zarówno Domin
jak i jego następca Warchoł nigdy nie mieli w planach jej realizacji. 
[17:57:40] <Gosc_5296> Czy nie lepszym pomysłem jest inwestowanie w turystyke na terenie
babic (okolice zamku). Np owy park linowy , sciezki rowerowe, aby jeszcze bardziej urozmaicic
ten teren ? a dopiero po wielu latach inwestycjii i ich zwróceniu podczepiac pod to okolicznie
wioski ? 
[17:58:55] <+KrzysztofWisniowski> Ja natomiast chciałbym podjąć ten temat, ale musimy na
ten cel aplikować o środki dostępne z funduszy unijnych - co będzie trudne w latach 2011-
2012.
[17:59:06] <Gosc_3593> z tego co wiem to plan kanalizacji miał być zrealizowany juz pod koniec
kadencji wójta Domina lecz Jego następca zanichał dalszej budowy , (powstała juz nawet centrala
zasilania i pompownia obok "leśniczówki")
[17:59:19] <+KrzysztofWisniowski> Szansa na poważne pieniądze będzie dopiero w roku
2013.
[17:59:32] <+KrzysztofWisniowski> Po zakończeniu obecnego okresu programowania UE.
[18:01:16] <Gosc_5409> Panie Krzysztofie, prosze powiedziec cos o sobie zaitersowania,
osiagniecia, najwieksze osiagniecie, plany w perspektywie 10 lat
[18:01:21] <Gosc_3593> śmieszy mnie Pana styl w którym odnosi się Pan do osób po nazwisku ,



chyżby Pan  był taki "wygórowany" w samouwielbieniu
[18:01:36] <+KrzysztofWisniowski> Gosc_3593: Obok leśniczówki miała być zlewnia co
obniżyło by koszty wywozu nieczystości płynnych, ale z tego co wiem nie powstała tam. A jak
mówiłem wcześniej żaden z poprzedników nie chciał realizować kanalizacji Zagórza w stronę
Chrzanowa. Ale do oczyszczalni  w Podolszu.
[18:02:13] Gosc_5233 [~chat@hidden-6a91bd58.adsl.tpnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:02:15] <@LukaszJeska> Teraz Pan Krzyszof odpowiada na pytanie Gosc_5296 odnośnie
inwestycji turystycznych
[18:02:20] <Gosc_5296> gosc_3593 - a jak ma sie wyrazac ? - "romek" ?
[18:03:48] <+KrzysztofWisniowski> Możemy o tym podyskutować, wymienić argumenty. Ja
jednak stoje na stanowisku zrównoważonego rozwoju w każdej miejscowości. Na przykład
intensywnie zastanawiam się też nad urozmaiceniem zakola Wisły w Rozkochowie - to
również bardzo ciekawe miejsce turystyczne. 
[18:04:13] <Gosc_3593> widze że nie ma pan odpowiednich informacji gdyż przygotowany projekt
miał na celu właśnie podłączenie Zagórza do oczyszczali w Chrzanowie a jego zaniechanie trzeba
upatrywać w działaniach obecnego wójta
[18:04:25] <+KrzysztofWisniowski> Po nazwisku najlepiej wiadomo o kogo chodzi,
przepraszam jeżeli uraziłem kogoś.
[18:04:54] <+KrzysztofWisniowski> Gosc_3593: Jestem odmiennego zdania
[18:05:28] <@LukaszJeska> odpowiedz dla Gosc_5409
[18:07:11] <+KrzysztofWisniowski> Nie lubię mówić o sobie. Mam plany jak każdy, tak na
prawdę nie wybiegam aż tak daleko w przyszłość. Moim najwi ększym osiągnięciem jest moja
rodzina. 
[18:07:18] <@LukaszJeska> Pytanie nadesłane: Jakie ma Pan doświadczenie w zarządzaniu i
dlaczego byłby Pan dobrym Wujtem.
[18:08:20] <Gosc_8378> Wójtem*
[18:08:31] <+KrzysztofWisniowski> Uważam, że wójt nie musi mieć doświadczenia w
zarządzaniu. Wystarczy, że należycie będzie dbał o swoich pracowników i będzie dla nich
życzliwym.
[18:08:36] <@LukaszJeska> kolejne przysłane pytanie: Ile powinien zarabiać wójt?
[18:08:43] Gosc_6626 [~chat@hidden-858d5c14.ibd.gtsenergis.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:09:47] <Gosc_8378> Nie powinien mieć doświadczenia w zarządzaniu ? To jakie
doświadczenie się wg. Pana liczy, do pobierania wypłat ?
[18:10:10] <+KrzysztofWisniowski> Konkretnej kwoty nie podam bo nie wiem, ale tyle ile
wydaje czteroosobowa rodzina by godnie, skromnie żyć. 
[18:10:41] <Gosc_5409> A co jest wg Goscia_8378 doswiadczeniem, jak ktos ma jedna kadencje i
nic nie zrobil to jest doswiadczony?
[18:10:56] <Gosc_3593> nie powinien mieć doświadczenia to chyba mija sie Pan z powołaniem
gdyż zarządznie gminą to nie jest spacer na grzyby. a dbanie o pracowników i bycie zyczliwym dla
ludzi to pozytywne kwestie ale mają coś w sobie z "podlizywania się" a nie mają nic z poważnego
wieloskalowego i odpowiedzialnego działania w sektorze zarządczym\
[18:11:48] <+KrzysztofWisniowski> Wójt to poniekąd służba ludziom i to jest nadrzędny cel
sprawowania tej funkcji. Poza tym doświadczenie zdobywa się tylko w praktyce.
[18:12:37] Gosc_2162 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:12:40] <Gosc_5296> Co pan myśli o wynikach sondy na witrynie przelom.pl ? Zdobyl pan tam
ostatnie miejsce, lekko ponad 3% poparcia. 
[18:12:55] <Gosc_2162> Witam serdecznie.
[18:13:05] Gosc_6752 [~chat@hidden-c51040d8.victor.pl] has quit IRC: Ping timeout: 121 seconds
[18:13:36] <Gosc_6626> ja mam pytanie w sprawie finansowania kampanii. Kto Pana finansuje?
[18:13:57] <Gosc_3593> Służba to pojęcie wymarłe i Pan jako politolog powinien doskonale o tym
wiedzieć . teraz rola wójta do umiejętne zarządzanie i rozdysponowywanie środków pomiedzy
sołedztwa



[18:14:07] Gosc_7900 [~chat@hidden-c51040d8.victor.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:14:38] Gosc_5930 [~chat@hidden-6ca93a57.adsl.inetia.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:15:21] <+KrzysztofWisniowski> Wójtowie się zmieniają a ludzie ciągle pozostają ci sami.
Doskonale wiedzą co należy do ich obowiązków i nie zamierzam w to ingerować. Jedynie moje
działania ograniczą się do usprawnienia ich pracy, jeżeli zajdzie taka konieczność.
[18:15:25] <Gosc_2162> Co chce Pan zmienić w Babicach? Jakieś konkrerty...?
[18:15:28] <Gosc_6626> czekam na odpowiedż

[18:15:28] <Gosc_2162> konkrety*
[18:15:34] <@LukaszJeska> teraz odpowiedz na pytanie odnośnie sondy na przelom.pl
[18:15:55] <Gosc_2162> Co chce Pan zmienić w Babicach..?
[18:16:16] <Pretender> zeby zostac prezydentem trzeba miec doswiadczenie ? nie sadze ... to jest
mylenie pojec. Ogolnie co to znaczy doswiadczenie w zarzadzaniu ? szkolka i teoria czy wiele lat
siedziec na stanowisku i miec uklady "ze starymi" aby cos zalatwic 
[18:16:19] <Gosc_5296> Gosc 2162 - spokojnie kolejka
[18:16:40] <+KrzysztofWisniowski> Ja mam swoje zdanie na temat tego jak w tej sondzie do
tak wysokich wyników doszli moi kontrkandydaci, ale nie nadaje się ono do publikacji. Poza
tym wybory są rozgrywane przy urnach a nie w internecie. 
[18:17:05] <Gosc_5930> witam, czy to prawda że w Babicach coraz glośniej mowi się o odłączeniu
od powiatu chrzanowskiego? Co z komunikacją autobusową z Chrzanowem? Narazie nie wygląda
ona najlepiej.
[18:18:05] <+KrzysztofWisniowski> Gosc_2162: Znam potrzeby, z którymi borykaj ą się
Babiczanie, myślę, że obecnie najważniejszy  to rozbudowa bądź budowa nowego przedszkola.
Chciałbym aby to się stało przedmiotem konsultacji społecznej. 
[18:19:01] <@LukaszJeska> teraz odpowiedz dla Gosc_5930 odnośnie odlączenie od powiatu i
komunikacji
[18:20:25] <+KrzysztofWisniowski> Nie znam planów odłączenia gminy Babice od powiatu
chrzanowskiego. Co do komunikacji - odpowiem znowu z punktu widzenia mieszkańca
Zagórza. Rozmawiałem z panią sołtys, która oświadczyła, że w kwestii komunikacyjnej nie
miała ostatnio zgłoszeń aby było coś nie tak.
[18:20:32] <@LukaszJeska> Pytanie zadane drogą mailową: Ile wynosi budżet gminy? Czy
zaciągamy kredyty na pokrycie deficytu?
[18:20:41] <Gosc_3593> czy ma Pan jakieś doświadczenie odnośnie zarządzania gminą , nie był
Pan radnym z tego co wiem a celu Pan odrazu w takie wysokie stanowisko czy nie uważa pan ze
praca u podstaw to priorytet
[18:21:01] <Gosc_8378> Czy znam pan biegle jakiś język obcy ?
[18:21:45] Gosc_5829 [~chat@hidden-c773efd8.net.stream.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:21:51] <Gosc_5930> Babice stawiają na turystykę, wiele osób skrytykowało koszty zakupu
nowego logo, jaką pan widzi szansę dla rozwoju turystyki dla Babic czym by pan przyciągną
potencjalnych turystów?
[18:22:00] <+KrzysztofWisniowski> Budżet wynosi około 18 milionów, do spłacenia jest
zaległości w wys. ok 8 milionów. Żadne kredyty tu nie pomogą. Kredyty możemy zaciągać na
doraźne inwestycje.
[18:22:24] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź dla Gosc_3593 (zarządzanie gminą)
[18:22:37] Gosc_5930 [~chat@hidden-6ca93a57.adsl.inetia.pl] has quit IRC: Connection closed
[18:23:12] blood997 [~chat@hidden-0024f9b4.ghnet.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:23:12] <Gosc_2162> Jakieś propozycje ws. rynku pracy w Babicach? Szczególnie dla młodego
pokolenia?
[18:23:35] blood997 [~chat@hidden-0024f9b4.ghnet.pl] has quit IRC: Connection closed
[18:23:42] <+KrzysztofWisniowski> Nie, myślę, że mogę podołać tej funkcji. Działalność
wójta opiera się na ustawie o Samorządzie gminnym, którą znam.
[18:24:06] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na pytanie o znajomość języków obcych
[18:24:47] <+KrzysztofWisniowski> Biegle żadnego, pracuje ciągle nad angielskim, którym



władam na pozioie średnim, podobnie jak rosyjskim. 
[18:24:49] Gosc_9237 [~chat@hidden-e03e183d.trzebinia.mm.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:25:12] <Gosc_8378> Uuu to kiepściutko, ale liczą się chęci.
[18:25:22] <@LukaszJeska> Gosc_5930 odpowiedź na Twoje pytania już padla wcześniej
[18:25:31] <Gosc_6626> co pan myśli o kandydaturze Radka Warzechy, który był zastępcą wójta
Domina i obaj nie popisali się niczym podczas pełnienia kadencji
[18:25:44] <@LukaszJeska> Teraz Pan Krzysztof odpowiada na pytanie Gosc_2162
[18:25:49] Gosc_9237 [~chat@hidden-e03e183d.trzebinia.mm.pl] has quit IRC: Connection closed
[18:26:14] <+KrzysztofWisniowski> O miejsca pracy w gminie wiadomo - trudno. Nie mamy
wielkiego przemysłu ani dużych zakładów, ale jako wójt mogę zabiegać o stanowiska pracy w
sąsiednich miastach. Nie widzę w tym nic niestosownego.
[18:26:29] <Gosc_3593> a czy ma Pan w panach odnowę współpracy z Gminą w Austri której
zaniechał Pan Warchoł i jesli tak to jak Pana to pogodzi z nieznajomością języka
[18:26:48] <@LukaszJeska> odpowiedz dla Gosc_6626
[18:27:07] <Gosc_2162> Dziękuję
[18:28:00] Gosc_2162 [~chat@hidden-88135eda.proton.net.pl] has quit IRC: Connection closed
[18:28:28] <+KrzysztofWisniowski> W zasadzie sam sobie Pan odpowiedział. Kreuje się na
doświadczonego samorządowca a uważam, że pan Domin niczego dobrego nie był w stanie go
nauczyć gdyż w moim przekonaniu więcej zaszkodził niż pomógł. 
[18:28:55] <@LukaszJeska> Teraz odpowiedź na pytanie odnośnie współpracy z gminą w Austrii
[18:29:06] <Gosc_5296> Pytanie odnośnie komunikacjii- Linia [Z] Zagórze-Chrzanów - co dzień
wykonuje dodatkowe nie potrzebne kursy - w skali roku jest to około 10800km -> wydatek
dodatkowy dla gminy ponad 7000zł. Do tej pory nikt sie ta sprawa nie zajal. Wie pan cos na ten
temat ?Kto odpowiada za ten absurd ? Czy jako prezes stowarzyszenia lub przyszly wojt ma pan
zamiar cos z tym zrobic?
[18:30:15] <+KrzysztofWisniowski> Poprzednicy również nie mówili w języku niemieckim a
współpraca kwitła. Ja jestem gorącym zwolennikiem tworzenia gmin partnerskich na terenie
UE i nie tylko. Jak już mówiłem ucze się angielskiego - to język uniwersalny. W razie
problemów skorzystamy z pomocy tłumacza.
[18:30:38] <@LukaszJeska> Powoli czat dobiega końca ostatnie 2 pytania
[18:31:30] <Gosc_3593> przepraszam ale Wojt Domin zna biegle niemiecki wiec nie weim skąd
Pana złe wiadomości
[18:31:59] <+KrzysztofWisniowski> Jeżeli taka sytuacja ma miejsce trzeba ją zbadać. Dla nas
każda złotówka jest ważna. Proszę się ze mną skontaktować osobiście.
[18:32:12] <Gosc_5409> czy Pana zdaniem stowarzyszenia loklane moga przyciagnac,
zaktywizowac mlodziez i i dac im doswiadczenie w wzajmenj wsporacy, tworzeniu projektow itd.?
[18:32:36] <Gosc_6626> czy uważa pan, że pan Kozioł z Zagórza  skazany prawomocnym
wyrokiem za jazdę samochodem w stanie nietrzeżwym powinien kandydować?
[18:32:48] Gosc_7027 [~chat@hidden-82c5dfe2.adsl.inetia.pl] dołączył do #chrzanowski24.pl
[18:33:04] <@LukaszJeska> teraz odpowiedz dla gościa5409
[18:33:16] Gosc_7027 [~chat@hidden-82c5dfe2.adsl.inetia.pl] has quit IRC: Connection closed
[18:33:59] <+KrzysztofWisniowski> Oczywiście, uważam, że współpraca z organizacjami
trzeciego sektora pozarządowego trzeba wzmocnić na linii samorząd a te organizacje. Dobrze
funkcjonuj ące organizacje są w stanie przejąć zadania przynależne samorządowi, trzeba ich
tylko zachęcić i dać możliwości do działania.
[18:35:58] <+KrzysztofWisniowski> Stworzenie społeczeństwa obywatelskiego czyli
uczestniczącego w życiu publicznym może przynieść jedynie korzyści, gdyż czując
odpowiedzialność za swoją miejscowość tworzy lepszą przyszłość.
[18:36:05] <@LukaszJeska> odpowiedz na ostatnie już pytanie, dla gościa6626
[18:36:55] <+KrzysztofWisniowski> Formalnie nie ma przeszkody gdyż z tego co wiem wyrok
uległ już zatarciu, pozostaje tylko sprawa moralności i etyki.
[18:37:28] <+KrzysztofWisniowski> Dziękuj ę wszystkim za zadane pytania. Pamiętam o ulicy



Patelskiego w Babicach i przyjrzeniu się sprawie linii Z.
[18:37:35] <+KrzysztofWisniowski> Wszystkim bardzo dziękuj ę. Miłego wieczoru.
[18:37:39] <@LukaszJeska> Dziękujemy wszystkim za udział w czacie
[18:37:48] <@Annihilator> Nie ma za co:P
[18:37:51] <Gosc_5409> dziekuje. do zobaczenia
[18:37:56] KrzysztofWisniowski [~TomaszJeska@bvj50.neoplus.adsl.tpnet.pl] jest znany teraz
jako Tomek
[18:37:56] <Gosc_3593> Good luck with your English lessons
[18:38:04] <Pretender> dzieki


